
 
 

Acta de la reunió de la Comissió de reforma del reglament del CEUPF 

20/04/2021. 

 

Presents. 

 

Jordi Solsona 

David Paredes 

Paola Valentina Nismary  

César J. Enríquez 

 

Laisa Bonin 

Miquel Company 

Luca Augello. 

 

Comença la reunió a les 18:17h. 

 

Es comenta la necessitat de tractar els Espais Oberts perquè esdevinguin un òrgan més 

eficaç i efectiu. Es comenta la necessitat de substituir els Espais Oberts per un òrgan més 

eficaç i efectiu. Es debat la re-configuració dels Espais Oberts. Es proposa la creació 

d’una espècie de Sub-Coordinadora General de cada Campus, amb una certa autonomia 

amb allò que només afecti al seu Campus perquè no hagi de passar per tota la 

Coordinadora General. Aquest òrgan hauria d’incloure els representants a la CG de les 

Facultats del Campus en Qüestió. Els delegats de cada Facultat es constituirien en una 

Junta de Delegats. Les decisions que es votin a la CG del CEUPF o a la Sub-Coordinadora 

General dels campus hauria de passar  per les Juntes de Delegats. Paral·lelament els 

Espais Oberts es constituirien com a òrgan consultiu i auditor. 

Es planteja la creació d’un règim general supletori on cada Espai Obert, en cas de voler 

disposar d’una altra forma d’organitzar-se, que així ho faci. S’observa, però, que potser 

el problema és que es carrega massa feina als delegats. Tot i així, s’afegeix que aquesta 

és una funció que els delegats, reglamentàriament, han de complir.  



 
 

S’estableix la necessitat d’afegir una disposició addicional pel Campus Mar, i que sigui 

la Junta de Delegats la que coordini tot el Campus i no una Sub-Coordinadora General. 

En relació a l’elecció dels membres de la Coordinadora General, es planteja que, en cas 

que les vacants reservades pels estudiants i pels representants dels estudiants no 

s’omplissin, es pogués arribar a trencar aquesta reserva de forma que els interessats s’hi 

puguin presentar. Es comenta que aquest punt es tractarà més endavant. 

S’aborda la necessitat de resoldre l’aspecte de les sovint vacants de delegats. En aquest 

sentit, es proposen una sèrie de solucions davant d’aquesta problemàtica, que siguin els 

representants a la Junta de Facultat qui supleixi la seva representació; que assumís la 

funció de representació el grup del mateix curs però de diferent grup o que s’esculli un 

representant de la Junta de Delegats en qui la Junta, en una elecció tutelada pel CEUPF, 

delegui. 

Es planteja la possibilitat de vincular els representants claustrals amb el Consell 

d’Estudiants sota la potestat de la Coordinadora General, ja que s’afirma que, actualment, 

falta un espai de coordinació entre el Consell d’Estudiants de la Universitat Pompeu Fabra 

i els representants del Claustre. Es decideix, però, que aquest comissió mixta entre la 

Coordinadora General i l’Assemblea de Claustrals tracti principalment aspectes que 

siguin d’interès de tota la Universitat i no només concretes de cada Campus o Facultat. 

S’estableix que, de cara a futures reunions, es tractarà el paper del Secretariat Tècnic al 

Consell d’Estudiants. 

Diversos membres de la Comissió plantegen la necessitat que el futur reglament del 

CEUPF estableixi un principi de no ingerència de les institucions de la Universitat al 

funcionament del CEUPF. Caldria que el preàmbul del nou reglament ho fes emfatitzés. 

Alguns membres de la comissió de reforma del CEUPF recorden que resulta fonamental 

que el Consell d’Estudiants tingui la capacitat de contactar amb tots els estudiants a l’hora 

de difondre les seves activitats o per qualsevol altre aspecte d’interès pel conjunt de 

l’estudiantat.    

Estableix que caldrà revisar el punt 2 acta 2 del projecte de reforma estatutària del 2019. 

Diferents membres de la comissió de reforma destaquen la necessitat de considerar la 

qüestió de la representació dels estudiants doctorands. Saber si se’ls considera com a 



 
 

estudiants per així determinar-ne la seva representació al Consell d’Estudiants. S’indica 

que el reglament del CEUPF del 2004 els contemplava com a departaments. 

Es comenta el paper que han de tenir les associacions al CEUPF. Es proposa crear una 

Junta d’Associacions com a òrgan gestor on formin part associacions legalment 

constituïdes, i que en formi amb el president d’aquestes o els seus representants en cas de 

ser filials d’altres associacions constituïdes a la Universitat. La Junta d’Associacions, a la 

qual no se li podrien delegar funcions, seria un òrgan paral·lel i depenent de la 

Coordinadora General. La Junta es constituiria com a òrgan tècnic i funcional en contacte 

amb la Coordinadora General i les Juntes de Representants de les Facultats només per 

aquells temes que siguin d’interès pel conjunt de les associacions, més enllà d’objectius 

propis d’alguna associació en concret. La Junta d’Associacions hauria de nomenar un 

representant que fes d’intermediari entre la Junta i la resta d’òrgans del CEUPF. 

Que ell (representant de les associacions, que l’esculli per exemple la Junta) participi a 

intermediaris entre la Junta d’Associacions i la CG només en aquells aspectes que afectin 

a les associacions. Es diu que la Junta d’Associacions hauria d’estar paral·lel a la 

Coordinadora General i les Juntes de Facultats i que contactin amb la CG només per temes 

que siguin d’interès pel conjunt d’associacions. És un òrgan funcional, i no prendre acords 

per si sola depèn de la CG i no hi podrà delegar cap funció no de caràcter autònom de 

cara al CEUPF. El representant de les associacions fa d’intermediari entre la Junta 

d’Associacions i la resta d’òrgans del CEUPF. 

Sembla que hi ha consens per adoptar les decisions sobre l’estructura del Consell 

d’Estudiants (CEUPF). S’acorda que es presentaran les conclusions a la resta de membres 

de la comissió que no han pogut assistir. 

En relació a la propera reunió de la Comissió, s’acorda que se’n determinarà la data el 

més aviat possible. 

Acaba la reunió  a les 21:00h. 


